
                

Αθήνα, 2 Αυγούστου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Κωνσταντίνο Τσιάρα 

  

Θέμα: «Σημαντικές καθυστερήσεις στον αναδασμό Ερασμίου Ξάνθης». 

 

Ο αναδασμός του Ερασμίου Ξάνθης αποτελεί ένα έργο που θα δώσει πνοή στην 

προαναφερθείσα περιοχή και, ενώ σχεδιάζεται επί σειρά ετών, οι υποσχέσεις προς 

τους πολίτες – κληρούχος παραμένουν κενές, αφού παρατηρούνται σημαντικές 

καθυστερήσεις στην ολοκλήρωση του έργου. Παρόλο που ο αρχικός σχεδιασμός 

οριοθετούσε το 2023 ως καταληκτικό έτος ολοκλήρωσης, μόλις στις αρχές του 

τρέχοντος έτους αναρτήθηκαν οι χάρτες της Β’ Φάσης του σχεδίου. Οι πολίτες 

έλαβαν, τότε, δεσμεύσεις ότι η διαδικασία θα ολοκληρωθεί άμεσα και πως, μέχρι τις 

αρχές του φετινού καλοκαιριού, οι εκτάσεις θα παραδίδονταν προς καλλιέργεια. 

Ωστόσο, κανένα μέρος της ως άνω διαδικασίας δεν έχει ολοκληρωθεί, ενώ η έκδοση 

των τελικών χαρτών και του απαιτούμενου ΦΕΚ καθυστερούν, με αποτέλεσμα 

σχεδόν 1.000 οικογένειες να μην μπορούν να καλλιεργήσουν την γη που 

δικαιωματικά τους ανήκει και να στερούνται ζωτικού εισοδήματος, απαραίτητο για 

την αξιοπρεπή διαβίωσή τους.  

 

 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Για ποιον λόγο παρατηρείται αυτή η σημαντική καθυστέρηση στην ολοκλήρωση 

των απαιτούμενων διεργασιών και σε ποιες ενέργειες θα προβείτε προκειμένου 

αυτές να ολοκληρωθούν ταχέως; 

2. Δεσμεύεστε ότι τα υποστηρικτικά έργα, που είναι απαραίτητα για την εύρυθμη 

καλλιέργεια των εκτάσεων, θα υλοποιηθούν άμεσα; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6247

Ημερομ. Κατάθεσης:

2/8/2024



3. Προτίθεστε να παραχωρήσετε, έστω προσωρινά και μέχρι την ολοκλήρωση των 

τυπικών διαδικασιών, την γη στους κληρούχους προκειμένου να ξεκινήσουν την 

καλλιέργεια και να μην χαθεί επιπλέον πολύτιμος χρόνος; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθήνας 

 

 




